

## Beslutningsreferat af kajakudvalgsmøde d. 24-01-24 kl. 18.00

**Til stede:** Pia Sørensen, Lene Sømod Flou, Lars-Bo Kristensen, Svend Mørk-Jensen

**Referent:** Svend Mørk-Jensen

**Pkt. 1:** Alle: **Kort info om løst og fast.**

**Beslutning:** På grund af nye medlemmer indledte vi med at beskrive udvalgets struktur, som er flad uden forperson, arbejde og arbejdsform.

Kajakreparationsgruppen har afholdt møde og aftalt arbejdsformen. Thorkild Petersen (tovholder for gruppen) har sendt opgaver til gruppen.

Navne og numre til havkajakker er bestilt. Svend kontakter leverandør for at få en tidshorisont. Lars-Bo og Berit Sølvér sætter skiltene på, når de kommer.

Listen med arbejdsopgaver blev gennemgået og ført ajour. Lene har ansvaret for listen fremover.

**Pkt. 2:** Alle: **Opfølgning på beslutninger fra mødet 16. marts**

**Beslutning:** Der var ingen kommentarer

**Pkt. 3:** Mads: **Forslag fra Mads Sørensen om at blive klubmedlem hos Kajakenergi**  
<https://www.kajakenergi.dk/>

**Beslutning:** Da Mads er på vinterferie, udskød vi punktet til næste møde.

**Pkt. 4:** Carl Henrik: **Stativ til havkajakker**

**Beslutning:** Carl Henrik tid er fuldt beslaglagt i eget firma. Vi aftalte, at Svend finder en eller flere andre, der kan bygge kajakstativet.

**Pkt. 5:** Svend/Mads: **Havkajakinstruktion 2024 – Hvornår? Hvornår informerer vi medlemmerne? Hvornår evt. annonce/artikel?**

**Beslutning:** Svend aftaler med Mads og ekstern instruktør, hvilke weekender der skal tilbydes IPP2-havkajakinstruktion. Medlemmerne informeres straks weekenderne er fastlagt. Artikel om havkajakroning og evt. annonce ultimo marts / primo april.

**Pkt. 6:** Svend: **Turkajakinstruktion 2024 – Hvornår? Hvornår informerer medlemmerne? Hvornår evt. annonce/artikel?**

**Beslutning:** Der indkaldes til turkajakinstruktørmøde ultimo marts svarende til tilsvarende møde tidligere år. Instruktørgruppen aftaler, hvornår instruktionsforløbet begynder. Medlemmerne informeres allerede nu om, at de skal sige til, hvis de er

interesseret i at deltage, så de kan komme på deltagerlisten.  
 Artikel om turkajakroning og evt. annonce ultimo marts / primo april.

- Pkt. 7:** Svend: **Instruktøruddannelse tur og hav. Er der fundet kurser?**
- Beslutning:** Lars-Bo Instruktør-2 turkajak. Muligvis i Åbenrå. Hvis der findes et kursus tidligt på sæsonen og indenfor fornuftig afstand fra Lars-Bos bopæl, vil Lars-Bo vælge dette.  
 Havkajak aftales med Mads Sørensen og Steffen Ravn Mikkelsen. Muligvis mangler de også IPP3-prøve.
- Pkt. 8:** Svend/Mads: **Åbent hus i svømmehal for at prøve at sidde i tur- og havkajak?**  
 Mads har foreslået, at vi laver et åbent hus-arrangement i svømmehallen målrettet borgere, der har lyst til at prøve, hvordan det er at sidde i en kajak – hav og tur.  
 Ud over prøveroningen i svømmehallen skal kajakgruppen lave et socialt arrangement, for dem der derefter stadig er interesserede. Her skal vi fortælle om kajakroningens fornøjelser og klubbens mange tilbud.
- Beslutning:** vi gav ideen opbakning og vil arbejde videre med den.
- Pkt. 9:** Svend/Jesper: **Artikler om kajak, kajakhusbyggeri, kajakinstruktion, andet?**
- Beslutning:** Da Jesper Veber Knudsen, som også er medlem af udvalget, pga. sygdom ikke kunne deltage, besluttede vi, at Svend drøfter det med Jesper, når denne igen er rask.
- Pkt. 10:** Svend: **Fondssøgning til nye turkajakker?**  
 Svend skal søge fondsmidler til nye turkajakker, da dem vi har for manges vedkommende har set deres bedste dage, og vi også regner med stigende aktivitet.  
 Vi skal prøve forskellige, inden modellen besluttes.
- Pkt. 11:** Svend/Mads: **Fondssøgning til udstyr til havkajak**  
 Mads har beskrevet forskelligt udstyr, vi kan få brug for i forbindelse med udviklingen af havkajakroningen.
- Beslutning:** Svend arbejder videre med emnet sammen med Mads og finder mulige fonde.
- Pkt. 12:** Alle: **Evt.**
- Beslutning:** Vi beder bestyrelsen om at få en PC i kajakhallen, hvor vi bl.a. kan skrive os på vandet og tjekke vejr m.m. Svend sender ansøgning til bestyrelsen.  
 Vi drøftede forskellige problemstillinger mht. vinterroning i kajak.: tildeling af tilladelser på baggrund af roerens evne eller kilometerkriterie eller begge dele.

Under alle omstændigheder deltagelse i møde.  
Punktet sættes på igen.

På næste møde skal vi tale om arrangementer og lave en  
arrangementskalender.

Vi vil holde fast i fast ugentlig roning med en eller flere (helst mindst 2)  
erfarne roere, straks instruktionsforløbet er gennemført.

Vi vil kontakte tidligere kaniner, som ikke ror længere; men som vi tror, vi kan  
få i gang igen.

Vi vil forsøge at arrangere en teknikgenopfriskningsdag for  
turinstruktørgruppen med en instruktør 3 eller 4 eller 5 som underviser.

Der er forespørgsler på pladser til privat kajak. Vi kan foreløbigt svare, at det  
bliver der. Prisen ligger formodentligt på 5- eller 600 pr. år. De endelige regler  
er ikke nedskrevet.

**Pkt. 13:** Alle: Næste møde

**Beslutning:** Tirsdag d. 12. marts kl. 18.00

Svend M-J d. 25-01-24